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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Avdelningschef Lena Hedin informerar om att från och med i 

fredags har vi vår hemtjänst nattpatrull i egen regi tillsammans med 

Farsta. Många av nattbesöken handlar om kortare tillsyn berättar 

hon.   

 

Vidare berättar hon att semesterplaneringen ser bra ut. Rådet frågar 

hur det ligger till med feriearbetar i år. Lena förklarar att vi har 

många feriearbetare och de är bra extra resurser.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 13 juni 2024 

 

§ 7 Årsrapport 2023 från Stadsrevisionen 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. 

 

Vidare ställer en rådsmedlem en fråga gällande sida fem i 

tjänsteutlåtandet, angående riskerna med ekonomiska sanktioner 

gentemot de hemtjänstutförare som brister i efterlevnaden av 

hantering av genomförandeplaner. Rådet instämmer i att riskerna 

låter troliga och frågar om det finns konkreta exempel på detta. 

Lena förklarar att det kan finnas risk för att det brister i kvalitén och 

att den enskilda inte får vara delaktig. Hon berättar vidare att 

genomförandeplanerna utvecklas ihop med arbetet om ramtider, det 

tar tid om det ska blir rätt och bra.  

 

§ 8 Ny hundrastgård på Nytorps gärde  

 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut och ställer sig 

positiva till en hundrastgård.  

 

§ 9 Sätt upp ljus ovan slingan i skogen mellan 

Bagarmossen och Skarpnäck 
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Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 10 Biologisk mångfald på Nytorps gärde 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar och tillägger att det ser 

väldigt bra ut på Nytorps gärde.  

 

§ 11 Skrivelse om judiskt liv - Svar på skrivelse från Henrietta 

Ludwig (C), Kristina Lutz m.fl. (M) och Lena Kling (L) 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 12 Skrivelse om möjliggörare för kriminella nätverk 

inom kommunens verksamheter - Svar på skrivelse från Sergej 

Salnikov (SD) 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 13 Miljöprogram 2030 för Stockholms stad 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 14 Motion om att bevara trädgårdsstäder och egnahemsområden 

 

Rådet diskuterar för och nackdelar med förslaget och instämmer i 

förvaltningens svar.   

 

§ 15 Motion om behovet av ett helhetsgrepp kring stadens 

reklamvitriner 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 16 Motion om läslust och tillgång till böcker bland 

stadens barn och unga 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 17 Förslag till samlad strategi för kompetensförsörjning inom 

förskolan i Stockholms stad 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 18 Revidering av riktlinjer för ärendeansvar mellan 

stadsdelsnämnderna inom individ- och familjeomsorgen, 
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äldreomsorgen och omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning 

 

En rådsmedlem frågar om detta är till följd av den nya 

socialtjänstlagen och en förebyggande åtgärd för att inget ska falla 

mellan stolarna. Lena förklarar att det behövs tydliga riktlinjer för 

ett bra samarbete mellan stadsdelar och kommuner.   

 

En rådsmedlem frågar om andelen 65 plus och bostadslösa stiger. 

Lena svarar att vi idag generellt också lever längre och att vi jobbar 

förebyggande. Rådet instämmer i att det är viktigt.  

 

§ 19 Månadsrapport 

 

En rådsmedlem frågar angående överskottet som ligger hos 

äldreomsorgen. Lena förklarar att det beror på att vi inte behövt 

beställa alla de insatser vi har budgeterat för. Stadsdelen får inte 

spara överskottet till kommande år och det går därför inte heller att 

tillfälligt öka placeringarna på vård och omsorgsboenden.  

 

§ 20 Ej verkställda beslut 2024 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 22 Inkomna medborgarförslag 

 

Rådet instämmer i behovet kring dricksvatten på angiven plats.  

 

7. Rapporter 

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

En rådsmedlem från SPF lyfter fram en kvalitetsmätning gjord av 

SPF, Hemtjänstindex, som i huvudsak bygger på en analys av fyra 

enkäter som Socialstyrelsen skickat till samtliga kommuner i 

Sverige under föregående år. För Stockholms del har analysen 

brutits ner också på stadsdelslnivå. Vidare förklarar han att när man 

ser till stadsdelarna har Skarpnäck hamnat på sista plats. På grund 

av att det inte finns något svar på två av dessa enkäter. Lena 

bekräftar informationen och förklarar att enkäterna för nästa år är 

besvarade. Förvaltningen försöker ta reda på vad som har hänt. 

Både rådet och Lena instämmer i värdet av enkäterna.  

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Clarence Kopparberg 
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Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

 

 


